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Adresser korrespondanse til saksbehandlende enhet. Husk å oppgi referanse. 
 

 

Møtereferat 

Til stede: Solbjørg Pedersen, Øylov Cyvin, Bernt Rundberget, Hans Stenøien, Randi 
Wenche Haugen 

Forfall:  

Kopi til:  

Gjelder: Fagråd for utstillinger og arrangementer ved NTNU Vitenskapsmuseet 

Møtetid: 10.12.2020 Møtested: Microsoft Teams møte 

Signatur:  Referat: Morten Sylvester 

 

SAK 19/20 Godkjenning av referat fra møte 21.10.2020. 

VEDTAK: Referatet er godkjent 

 

 

SAK 20/20 Refleksjon rundt arbeidet med nye hovedutstillinger og en evaluering. 

Formål med saken: Etter 4 års arbeid med nye hovedutstillinger, er det viktig å gjøre en 
evaluering av arbeidet så langt. Fagrådet bes drøfte hvordan vi best kan organisere en 
evaluering. 

 

Fra diskusjonen i Fagrådet: 

- Hva er det vi vil evaluere, hvor langt tilbake i tid? 

- Kanskje evaluere de siste omtrent 1,5 år, fra historieutviklingene over anbud til der hvor 

vi er nå. 

- IAK ønsker spesielt å se på høsten 2020, arbeidet med designskissene og 

anbudskonkurranse. 

- Er det ønskelig å se litt lenger tilbake? For eksempel se på noen av de anbefalingene 

fra forprosjektet, er det fulgt opp? 

- Er det fruktbart å gå så langt tilbake? 

- Hva er målet med en evaluering? Må gi oss noe så vi kan komme videre på en god 

måte. 

- Et spørreskjema kan gi mulighet for at alle involverte kan være med til å evaluere 

akkurat den delen av prosessen de selv har vært med på. 
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- Det at alle som har vært involvert kan få lov å si sin mening har også en verdi. 

- Vi ønsker ikke en evaluering som «bare» lager et stort spetakkel, det må bringe oss 

videre. 

- Det er viktig å evaluere fordi dette er en prosess med stor ressursbruk, både penger og 

timer. 

- Ellen fra IAK og Torbjørn fra INH har vært med i alle fasene – de kan være gode 

ressurser når spørsmålene skal stilles. 

- Går det an å bruke en evaluering til å lage noen prosedyrer for fremtidige store 

utstillinger? 

- Det er interessant med profesjonaliseringen i dette prosjektet, vi må lære av den delen. 

- Viktig å fremheve det som har vært bra, vi har faktisk oppnådd veldig mye. 

- Hva er det viktigste å bevare? Hva er det lure vi har gjort? – det må også komme frem 

av en evaluering. 

Målformulering, versjon 1: Trekke ut læring av arbeidsprosessene fra oppstarten etter 
forprosjektet og ta dette med i det videre arbeidet med nye hovedutstillinger. 

 

 

SAK 21/20 Søknad til NFR - FUTURUM DIGITAL 

Orientering v/ Randi Wenche  

 

20. november ble det sendt en søknad til Norges forskningsråd om midler til en 
digitalisering av deler av utstillingen FUTURUM. Søknaden er produsert i tett samarbeid 
med NTNU Bærekraft (https://www.ntnu.no/barekraft). Svar på søknaden forventes 15.-
16.12. Prosjektet har et totalbudsjett på 1 200 000 NOK. Hvis søknaden innvilges, så må 
prosjektet startes opp innen 1. februar 2021. 

 

SAK 22/20 Eventuelt 

NTNU Eiendomsavdelingen planlegger en oppgradering av adkomsten fra Elgeseter til 
Gløshaugen. I tilknytning til dette prosjektet ville det vært flott å integrere en eller annen 
form for vitenskapsformidling. Epost er mottatt hvor det bes om gode ideer til hva som 
kunne bli formidlet, innen utgangen av januar 2021. 
 
Fagrådet ser dette som et fint mulighetsrom for Vitenskapsmuseet til å både ta ledelsen i 
prosessen, få dialog med de andre fakultetene og vise fram formidling fra blant annet 
museet i de konkrete resultatene. Fagrådet tar dette opp som egen sak på første møtet 
over nyttår.  
 
Tilføyelse etter møtet: Ledelsen av dette prosjektet ligger hos NTNU eiendomsavdelingen. 
Vitenskapsmuseet er bedt om å levere innspill på lik linje med alle fakultetene.  

https://www.ntnu.no/barekraft

